

Financial Offer: Supply of MHM (Menstrual Hygiene Management) kits - NES

العرض المالي : توريد مستلزمات MHM (إدارة النظافة الشهرية) – شمال شرق سوريا

#	Description of the Item	وصف العنصر	UNIT	QTY	Unit Cost (USD)
1	MHM (Menstrual Hygiene Management) Kits (according to WWG guidelines): Each kits must contains: 1- Sanitary towels/pads Medium size (packaged, 16 Pcs in each Pack). One Pack. 2- Sanitary towels/pads large size (Packaged, 8 Pcs in each Pack). One Pack. 3- Plastic bags of small size (500ml) for sanitary pads disposal, (colored/dark color). 30 bags. Each kit should be packaged with a plastic bag (dark color) containing all the items mentioned above.	سلات MHM (إدارة النظافة الصحية أثناء الحيض) (وفقا لإرشادات WWG): يجب أن تحتوي كل سلة على: 1- فوط صحية متوسطة الحجم (معبأة، 16 قطعة في كل حزمة). حزمة واحدة. 2- فوط صحية كبيرة الحجم (معبأة، 8 قطع في كل حزمة). حزمة واحدة. 3- أكياس بلاستيكية صغيرة الحجم (500 مل) للتخلص من الفوط الصحية، (ملونة/داكنة اللون). 30 أكياس. يجب أن تحتوي كل سلة مع كيس بلاستيكي (داكن اللون) على جميع العناصر المذكورة أعلاه.	Kit	1	

Estimated Required Quantity is 51,066 Kits

Notes:

1. The item should be approved by our organization's field Staff.
2. Our organization is not bound to contract with one company and can split the award between one or more companies.
3. Our organization is not bound to purchase the whole quantity mentioned above.
4. All the item quantities should be apply INCOTERM 2010 DDP (Delivery Duty Paid) to the mentioned locations.
5. The Service must delivered to Newroz, Twaihiniyah, Mahmoodly and Tal Saman Camps in Northeast Syria, as per the instruction of Our Organization's Supervisor.
6. The offered Price includes transportation, loading & unloading, and any other cost to deliver and Implementation to Newroz, Twaihiniyah, Mahmoodly and Tal Saman Camps in North East SYRIA
7. Any damages to materials during the service will be under the contractor's responsibility.

ملاحظة:

1. يجب الموافقة على جميع الفقرات من قبل موظف الموقع لمنظمتنا.
المنظمة ليست ملزمة بان تتعاقد مع شركة واحدة، و يمكن تجزئة العطاء بس أكبر من شركة.
منظمتنا غير ملزمة بسراء الكمية الكاملة المذكورة أعلاه
4. جميع كميات المواد يجب ان يكون (التسليم واجب مدفوعة إلى المواقع المذكورة
تم تسليم الخدمات المذكورة اعلاه الى مخيمات نورو، الطويحينية، محمودلي و تل السمن في شمال شرق سوريا وحسب الخطة المقدمة من قبل مسرف المشروع للمنظمة .
للمعار المقدمة تشمل جميع المصاريف من نقل و تحميل و التسليم والتنفيذ للمناطق المذكورة في مخيمات نورو، الطويحينية، محمودلي و تل السمن في شمال شرق سوريا .
7 أي أضرار تلحق بالمواد أثناء الخدمة ستكون تحت مسؤولية المقاول.

Name of Signatory:.....

Title of Signatory:.....

Name of Bidder:.....

Signature & stamp:

Date of Signing:.....